
ZÁZNAM Z JEDNÁNÍ VÝKONNÉHO VÝBORU KSH JIHOČESKÉHO KRAJE 

3. 10. 2024, TÁBOR 

 
Přítomní: Mgr. Jiří Žižka, Ing. Jiří Heinrich, Jaroslava Boukalová, Ing. Alfréd Krenauer, Libuše 

Tremmelová, Bc. Milan Garhofer, Alois Pazdera, Ilona Hrubešová, Ing. Pavel Lamoš  

Host: Ing. Jaroslav Salivar (náměstek starostky SH ČMS) 

Omluven: Jiří Novák 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Info z SH ČMS 

3. Příspěvky z NSA – Ing. Salivar 

4. Příprava na Shromáždění starostů 

5. Vyznamenání 

6. Různé, diskuse 

7. Závěr 

 
1. Jednání zahájil starosta KSH Mgr. Jiří Žižka, přivítal přítomné na zasedání 

výkonného výboru KSH Jihočeského kraje a poděkoval za možnost uspořádání 

v Táboře. Zároveň přivítal hosta z vedení SH ČMS Ing. Jaroslava Salivara. 

2. Ing. Salivar pozdravil všechny přítomné a poděkoval za pozvání. 

3. Ing. Salivar informoval VV o plánovaných příspěvcích sportovců svému hlavnímu 

spolku. Každá sportovní organizace, registrovaná u NSA (tzn. i SH ČMS) musí svému 

hlavnímu spolku odvádět členské příspěvky (stejně jako fotbalisté, hokejisté apod.). 

Tím bude splněna jedna z hlavních podmínek, abychom mohli jako organizace 

čerpat dotace z NSA. Vedení SH ČMS předloží na podzimním Shromáždění starostů 

návrh 200,- Kč za sportovce.  

4. V praxi to bude znamenat, že každý sbor, který bude mít registrované sportovce 

v rejstříku sportovců NSA bude za tyto sportovce odvádět 200,- Kč (pokud bude 

schváleno) našemu hlavnímu spolku. Zároveň bude nutný soulad v evidenci 

sportovců i v naší databázi = Centrální evidenci SDH. Kvůli zjednodušení 

navrhujeme sborům se sportovci zřízení přístupů k náhledu a editaci (pouze, co se 

týče značení sportovců) do naší centrální evidence. 

5. V centrální evidenci sportovců jsou dvě kolonky, a sice Sportovec a Sportovec s 6 a 

více účastmi. Příspěvek se bude odvádět za sportovce, kteří budou vedeni jako 

Sportovci s šesti a více účastmi. První kolonka je určena pro „rekreačně“ sportující 

hasiče = ty, kteří jezdí po pohárových soutěžích apod. 

6. J. Salivar dále vysvětlil, proč potřebujeme dotace od NSA. Z dotací jsou hrazeny 

náklady reprezentace na mezinárodních soutěžích a mistrovstvích (cestovné, 

strava, ubytování, sportovní vybavení), dotace pro pořádání Mistrovství ČR (PS, 

dorost, Plamen, výstup na věž, MČR na 100 a 60 metrů s překážkami), dále pobočné 

spolky využívají dotací při pořádání všech postupových soutěží, atd. 



7. P. Lamoš vznesl dotaz, zda sbory budou příspěvky za sportovce zasílat přímo na 

SHČMS nebo přes svá okresní sdružení. J. Žižka odpověděl, že je v jednání, 

pravděpodobně se bude zasílat přes OSH. Rozhodnuto bude po Shromáždění 

starostů (19.10.2024). Příspěvky by měly být na SHČMS zasílány odděleně od 

klasických příspěvků s ohledem na přehlednost. 

8. J. Žižka nechal hlasovat členy VV o příspěvcích za sportovce 

PRO – 7 PROTI – 0 ZDRŽEL SE - 0 

 

Usnesení č. 1/3-10-2024 VV KSH Jihočeského kraje souhlasí s příspěvkem 

za sportovce, v tomto duchu bude hlasovat na SS 

 

9. Výkonnému výboru byly předloženy návrhy na vyznamenání, všechny návrhy byly 

schváleny 

PRO – 7 PROTI - 0 ZDRŽEL SE - 0 

10. J. Heinrich informoval přítomné o skončení seriálu TFA O pohár starosty KSH 

Jihočeského kraje a seznámil je s nominací na MČR v TFA, které se koná v Brně 

12.10.2024. 

11. J. Heinrich vznesl dotaz na obsazování letního dětského tábora v Soběnově. J. Žižka 

odpověděl, že v listopadu 2024 bude zveřejněn kalendář na rok 2025, kam se 

budou zapisovat zájemci o termíny. 

12. V souvislosti s LDT Soběnov se P. Lamoš dotázal na způsob provozu a hospodaření 

v LDT. J. Žižka informoval o připravované smlouvě od právníků SH ČMS, která bude 

řešit výše uvedené (kalendář, provoz i hospodaření plně v kompetenci OSH České 

Budějovice). 

13. J. Salivar se dotazoval starostů na pomoc při povodních. J. Žižka informoval o 

skutečnosti, že 6.10.2024 by od HZS měly být hotové statistiky počtu zásahů a počtu 

zasahujících. V této souvislosti J. Žižka zmínil skutečnost, že ve statistikách bohužel 

budou uvedeni pouze členové JSDHO, i když ve většině obcí se na pomoci podílelo 

podstatně více dobrovolných hasičů. Jako příklad uvedl SDH Rankov, kde vyjíždělo 

13 členů zásahové jednotky, ale do pomoci se zapojilo celkem 25 hasičů. 

14. Proběhla diskuse ohledně skutečnosti, že od 1.1.2025 se budou vydávat již jen 

plastové průkazky. 

15. M. Garhofer informoval VV o termínech krajských soutěží 2025: 

7.6.2025 Plamen  

14.6.2025 dorost 

15.6.2025 PS muži, ženy 

16. Závěrem JŽ poděkoval všem za účast a popřál šťastný návrat domů. 

 

 

Záznam: Ilona Hrubešová / 3.10.2024 


